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SALGÓTARJÁN MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÖZGYŰLÉSE 

 

6. SZ. JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2023. május 24-ei 

üléséről. 

 

Jelen voltak: 

• a Közgyűlés tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint, 

• dr. Varga Tamás aljegyző, 

• a Polgármesteri Hivatal belső szervezeti egységeinek vezetői, 

• az önkormányzati cégek vezetői, 

• intézményvezetők, 

• a sajtó képviselői, 

• meghívott vendégek 

 

Fekete Zsolt: Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a közszolgáltatást végző cégek 

képviselőit, az intézményvezetőket, az ülésen tanácskozási joggal részt vevőket, a meghívott 

vendégeket, a sajtó képviselőit, az érdeklődő állampolgárokat. 

A Közgyűlés 15 tagjából 13 fő volt jelen. Szabó Csaba és Gyurkó József képviselő urak 

előzetesen jelezték távolmaradásukat. Megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

 

A Közgyűlés a munkát a tárgysorozat elfogadásával kezdte meg. 

 

Fekete Zsolt: A tárgysorozattal kapcsolatban javasolta új  

18. napirendi pontként felvenni a „Javaslat közterületi ingatlan átnevezésére az új köztemető 

mellett” című előterjesztést; 

24. napirendi pontként felvenni a „Javaslat az állami hulladékgazdálkodási közfeladatot érintő 

egyes döntések meghozatalára” című előterjesztést, melyek pótlólag lettek megküldve a 

Közgyűlés tagjainak. 

25. napirendi pontként felvenni a „Javaslat az orosz – ukrán háború békével történő befejezését 

támogató nyilatkozat elfogadására” című előterjesztést, mely az ülés előtt lett kiosztva a 

Közgyűlés tagjainak. 

26. napirendi pontként felvenni a „Javaslat a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. 

felügyelőbizottsági tagjaival kapcsolatos döntés meghozatalára” című előterjesztést, valamint 

27. napirendi pontként felvenni a „Javaslat a REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és 

Médiaközpont Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói pályázat kiírására” című előterjesztést, melyek 

pótlólag lettek megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

A tárgysorozatra vonatkozóan módosító javaslat nem érkezett. Döntéshozatal következett a 

tárgysorozatról. 
 

Fekete Zsolt:  

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi tárgysorozatot fogadta el: 

 

1. Tájékoztató a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Angyal Tibor tű. alezredes kirendeltségvezető 
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2. Beszámoló a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Salgótarjáni Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi 

tevékenységéről  

Előterjesztő: Bozó Krisztián tű. alezredes tűzoltóparancsnok 

 

3. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város 2022. évi bűnügyi- és közbiztonsági helyzetéről 

szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Ponyi Béla r. ezredes kapitányságvezető 

A napirend tárgyalásánál jelen volt: dr. Kalmár Zsolt. r. ezredes rendőr főkapitány-helyettes 

 

4. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetésről szóló 

3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

5. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetési 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

6. Javaslat az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 24/2020. 

(VIII.27.) önkormányzati rendelet módosítására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

7. Javaslat az önkormányzatok rendkívüli támogatására irányuló pályázat benyújtására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

8. Javaslat a 2022-ben végzett belső ellenőrzésekről készült éves összefoglaló jelentés 

jóváhagyására 

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

9. Javaslat a településrendezési eszköz M-17 jelű módosítása véleményezési szakaszának 

lezárásáról 

Előterjesztő: Angyalné Wilwerger Józsa főépítész 

 

10. a) A Salgó Vagyon Kft. 2022. évi éves beszámolója 

b) Javaslat a Salgó Vagyon Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

11. VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2022. évi éves beszámolója 

Előterjesztő: Fekete Zoltán ügyvezető igazgató 

 

12. a) Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi beszámolója 

b) A Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

13. Beszámoló Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak 2022. évi ellátásáról 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
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14. Javaslat a 20. számú felnőtt háziorvosi körzet további működtetésével összefüggő döntések 

meghozatalára  

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 

 

15. Javaslat a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

16. Javaslat a Salgótarján, Hársfa úton lévő garázsok értékesítésre történő kijelölésére  

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

17. Javaslat egyes közterületi ingatlanok elnevezésére Zagyvaróna és Baglyasalja területét 

érintően  

Előterjesztő: Molnár Károly a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

18. Javaslat közterületi ingatlan átnevezésére az új köztemető mellett 

Előterjesztő: Molnár Károly a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

19. Tájékoztató a polgármester által - átruházott hatáskörben - lefolytatott 2022. évi 

közbeszerzési eljárásokról 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

20. Tájékoztató az Ügyrendi Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi döntésekről 

Előterjesztő: Dudás Nándor, az Ügyrendi Bizottság elnöke 

 

21. Tájékoztató a Gazdasági Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi döntésekről 

Előterjesztő: Molnár Károly, a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

22. Tájékoztató a Népjóléti Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi döntésekről 

Előterjesztő: Czene Gyula, a Népjóléti Bizottság elnöke 

 

23. Javaslat a Salgótarjáni Strandépítők KC TAO pályázatához szükséges nyilatkozatok 

elfogadására 

Előterjesztő: dr. Dániel Zoltán alpolgármester 

 

24. Javaslat az állami hulladékgazdálkodási közfeladatot érintő egyes döntések meghozatalára 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

25. Javaslat az orosz – ukrán háború békével történő befejezését támogató nyilatkozat 

elfogadására 

Előterjesztő: Molnár Károly települési képviselő, a SALGÓTARJÁN, Szeretem! Egyesület, 

Demokratikus Koalíció, Jobbik Magyarországért Mozgalom, Lehet Más a 

Politika, Momentum Mozgalom, Magyar Szocialista Párt, Párbeszéd 

Magyarországért Párt, Tarjáni Városlakó Egyesület képviselő-csoport vezetője 

 

26. Javaslat a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjaival 

kapcsolatos döntés meghozatalára 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
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27. Javaslat a REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. ügyvezető 

igazgatói pályázat kiírására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

28. Javaslat a Dornyay Béla Múzeum igazgatói (intézményvezetői) munkakörének betöltésére 

vonatkozó pályázati felhívás elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

29. Javaslat a Salgótarjáni Összevont Óvoda és Bölcsőde magasabb vezetőjének 

(intézményvezetőjének) megbízására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

Napirend tárgyalásához meghívott: Lilinger Hermina és Szendrődi Andrea, Salgótarjáni 

Összevont Óvoda és Bölcsőde 

 

A továbbiakban a polgármesteri tájékoztató következett. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Közgyűlés a polgármesteri tájékoztatót tudomásul vette. 
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NAPIRENDEK 

 

1. Tájékoztató a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Angyal Tibor tű. alezredes kirendeltségvezető 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az önkormányzat egyes feladatai 

szorosan kapcsolódnak a katasztrófavédelmi feladatok végrehajtásához, melyhez elengedhetetlen 

a folyamatos kapcsolattartás, együttműködés. A szakterületek beszámolói alátámasztották az 

elvégzett feladatok eredményeit, kiemelték a magas színvonalú szakmai munka elmúlt évi 

végrehajtását. Elmondható volt, hogy a kirendeltség munkatársai minden esetben segítséget 

nyújtottak a felmerülő katasztrófavédelmi, tűzvédelmi és egyéb ügyek végrehajtása kapcsán. 

Elmondta, hogy az elmúlt időszak tűzvédelmi, iparbiztonsági, hatósági ellenőrzései jelentősen 

hozzájárultak az emberi élet megóvásához, a környezet védelméhez. A 2022-ben elvégzett 

ellenőrzések és szemlék hozzájárultak az integrált hatósági feladatok maradéktalan ellátásához, 

biztosítva ezzel az elöljárók által meghatározott célokat, valamint az év közben felmerülő 

feladatok végrehajtását. 

A tájékoztató alapján elmondható volt, hogy a Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

2022. évi feladatait eredményesen végrehajtotta. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Angyal Tibor tű. alezredes úrnak adta meg a szót. 

 

Angyal Tibor: Köszönetét fejezte ki az önkormányzatnak, a társszerveknek, az önkéntes tűzoltó 

egyesületeknek, mentő szervezeteknek, a lakosságnak és a kollégáinak az elvégzett munkáért, az 

eredményes együttműködésért. Felhívta a figyelmet a megelőzés fontosságára, lehetőség szerint 

minden olyan helyen, ahol nyílt terű égésberendezést használnak a lakásokban legyen 

szénmonoxid érzékelő, illetve füstjelző beszerelve. A Katasztrófavédelem honlapján ezekről a 

készülékekről bővebb információ található. 

Elmondta, hogy május 28-án gyereknapon ismét megrendezik a Nyitott Szertárkapu 

rendezvényüket, amelyre mindenkit szeretettel meghívott. A rendezvényen betekintést 

nyerhetnek a laktanyán belüli életükbe, megtekinthetőek a tűzoltófecskendők, valamint a 

kisméretű tűzoltó ruhákba beöltözhetnek a gyerekek. Megköszönte az Önkormányzatnak az 

együttműködést. 

 

Fekete Zsolt: Pataki Csaba alpolgármester úrnak adta meg a szót. 

 

Pataki Csaba: Hozzászólásában elmondta, hogy bár az előterjesztés a 2022. évi beszámolót 

taglalja, azonban 2023-ban egy olyan gazdasági tevékenység ütötte fel a fejét a régi acélgyár 

területén, ami nagyban borzolta a kedélyeket és melyről szólni kell. Kérte Alezredes urat, hogy 

minden lehetséges eszközzel biztosítsák a környéken lakók életminőségét és anyagi biztonságát. 

 

Fekete Zsolt: Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Hozzászólásában elmondta, hogy ő is ezt szerette volna kérni, valamint azt, 

hogy az ellenőrzésekről tájékoztassák a környéken lakókat. Annak ellenére, hogy a cég 

igazgatója lehetőséget biztosított egy sajtónyilvános bejárásra, úgy vélte az lenne a legjobb 

megoldás, ha erről havi, vagy negyedéves rendszerességgel tájékoztatást kapnának. 

 



6 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy mindkét felszólaló önkormányzati képviselő érintett az adott 

területen. A tavalyi év végén volt egy kamiontűz a belvárosban, ami elég nagy riadalmat okozott. 

Kérte a katasztrófavédelem munkatársait, hogy ezt a céget azon szempontból ellenőrizzék, hogy 

minden szabályosan történik-e, hogy ne alakulhasson ki olyan vészhelyzet, aminek a megállítása 

nemcsak az egészségre, hanem a környezetre is káros lehet.  

Elmondta, hogy az Önkormányzat minden céget szívesen lát és befogad Salgótarján területén, de 

elkötelezettek a tekintetben, hogy a Salgótarjában élők egészségét, illetve a környezetet ne 

terhelje egyik olyan cég sem, aki a városban tevékenykedik. 

 

Ismételten Angyal Tibor tű. alezredes úrnak adta meg a szót. 

 

Angyal Tibor: Válaszában elmondta, hogy a Kft.-vel kapcsolatban jelenleg is hatósági eljárás 

van folyamatban. A működés kezdete óta hatósági kontroll alatt tartják a létesítményt, mint 

minden más olyan létesítményt, ahol olyan anyag fordulhat elő, ami tűzveszélyt, vagy egyéb 

veszélyt okozhat. Az acélgyár telephelyén gépjármű akkumulátorok tárolása folyik, nem pedig a 

feldolgozásuk.  

Elmondta, hogy az adott cég irányába különböző kötelezettségeket tettek mind tűzvédelmi, mind 

tárolás szempontjából, valamint a társhatóságokat is bevontak az ellenőrzésekbe. A hatósági 

eljárás lezárását követően tájékoztatják az önkormányzatot. Céljuk, hogy a nemzetgazdaságot 

segítsék úgy, hogy megköveteljék a vonatkozó tűzvédelmi, illetve egyéb iparbiztonsági, 

környezetvédelmi jogszabályok betartását. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. 

 

Fekete Zsolt: Megköszönte a Katasztrófavédelmi Igazgatóságnak a 2022-ben elvégzett munkát, 

a továbbiakban is eredményes munkát kívánt. 

 

A tájékoztatót a Közgyűlés tudomásul vette. 

 

 

2. Beszámoló a Nógrád Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Salgótarjáni Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. 

évi tevékenységéről  

Előterjesztő: Bozó Krisztián tű. alezredes tűzoltóparancsnok 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Salgótarjáni Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság jelenleg 26 településen látja el az elsődleges tűzvédelmi, és műszaki mentési 

feladatait. Az események tekintetében a beszámoló ismertette a káresetek alakulását, azok 

településenkénti kimutatását, a műszaki mentések és a tűzesetek megoszlását, a jelentősebb 

káreseteket, a gyakorlatok végrehajtását, illetve az integrált hatósági feladatokat tűzvédelmi, 

polgári védelmi, illetve iparbiztonsági szakterületekre bontva.  

Elmondta, hogy a katasztrófavédelmi rendszeren belül a törvényben meghatározott feladatok 

ellátása mellett, kiemelt figyelmet kapott a tűzoltó-parancsnokság állományának hatékony és 

eredményes felkészítése, a felettes szervekkel történő szoros együttműködés biztosítása, az 

integrált hatósági feladatok maradéktalan végrehajtása. A megelőzési, illetve az elháríthatatlan 

káresemények felszámolási feladatait magas szintű szakmai munka jellemezte, mely jelentősen 

hozzájárult a 2022. évben elért eredményekhez.   

A beszámolót összefoglalva megállapítható volt, hogy a Tűzoltó-parancsnokság a vizsgált 

időszakban eleget tett a jogszabályokból és a belső szabályozókból eredő kötelezettségének, 
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garantálva ezzel a térség tűzvédelmének biztosítását és a működési területünkön élők magas 

szintű biztonságát. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

64/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Nógrád Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltség Salgótarjáni 

Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi beszámolóját az 1. melléklet szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Megköszönte Alezredes úrnak a 2022-ben elvégzett munkát, a továbbiakban 

eredményes munkát kívánt. 

 

 

3. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város 2022. évi bűnügyi- és közbiztonsági 

helyzetéről szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Ponyi Béla r. ezredes kapitányságvezető 

A napirend tárgyalásánál jelen volt: dr. Kalmár Zsolt. r. ezredes, rendőr főkapitány-

helyettes 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény alapján a helyi közügyek, valamint a helyben biztosítható 

közfeladatok körében ellátandó helyi önkormányzati feladat közreműködés a település 

közbiztonságának biztosításában. 

Elmondta, hogy a rendőrségről szóló törvény értelmében a rendőrkapitány évente beszámol a 

rendőrkapitányság illetékességi területén működő települési önkormányzat képviselő-

testületének a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről, és az azzal kapcsolatos feladatokról. 

Ennek megfelelően az előterjesztés tartalmazta a Salgótarjáni Rendőrkapitányság 2022. évi 

közbiztonsági, közrendvédelmi, és közlekedésbiztonsági tevékenységét, annak személyi és tárgyi 

feltételeiről szóló beszámolót. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Ponyi Béla r. ezredes úrnak adta meg a szót. 

 

Ponyi Béla: Hozzászólásában elmondta, hogy mint ahogy egész Európát, így a rendőrséget is 

megrázta a 2022. év elején bekövetkezett orosz-ukrán háború, amely rányomta bélyegét a 

rendőrség munkájára is. Mindezek mellett megvannak azok a feladatok, amelyet végre kell 
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hajtaniuk, illetve azok a feladatok, melyeket az előző év eredményeit, adatait elemezve kell 

végrehajtaniuk. Ilyen feladat a közlekedési helyzet javítása a kapitányság illetékességi területén. 

Az erőiket a közlekedésbiztonságra kellett koncentrálniuk, és büszkén jelentette be, hogy sikerült 

csökkenteniük az össz balesetek, a halálos balesetek, valamint a közutakon meghalt személyek 

számát, a súlyosan sérült balesetek számát. Elmondta, hogy minimálisan ugyan, de emelkedett a 

könnyű sérültek száma. 

Sajnálatát fejezte ki, hogy a bűncselekmények száma igen jelentősen emelkedett, elsősorban a 

vagyon elleni bűncselekmények száma növekedett. Ennek ellenére az eredményeiket jónak vélte. 

Fontosnak tartotta, hogy a garázdaságok, testi sértések, rablások száma csökkent. 

Elmondta, hogy bevezettek egy megerősítő szolgálatot, mely a frekventált időpontokban plusz 

egy járőrpárt jelent Salgótarjánban, ez a késő délutáni és az éjszakai órákra vonatkozik, ugyanis 

az elemzéseik alapján ekkor történnek ezek a bűncselekmények. Elmondta továbbá, hogy a 

vagyon elleni bűncselekmények továbbra is magas arányban szerepelnek. 

Az évek alatt kialakult egy olyan munkakapcsolat a városvezetéssel és a képviselőkkel, hogy 

telefonon, vagy személyes kapcsolat útján jelzik a problémát, amit a Rendőrség nem minden 

esetben észlel. 

Megköszönte az Önkormányzatnak, hogy működteti a térfigyelő kamerarendszert, hisz nagyon 

sokat jelent a Rendőrségnek a közlekedési és vagyon elleni bűncselekmények megelőzése és 

felderítése érdekében. 

Elmondta, hogy Alpolgármester úrral sok egyeztetést folytattak a kamerarendszer fejlesztése 

ügyében, hiszen nem minden kamera felel meg a mai kor elvárásainak. Megköszönte, hogy az 

Önkormányzat keresi annak a lehetőségét, hogy a kamerarendszert mind hálózat, mind hardver, 

mint szoftver oldalról hogyan lehet fejleszteni, hiszen ez a város lakosságának jelentene nagyobb 

biztonságot, a rendőrségnek pedig remélhetőleg kevesebb munkát.  

Kérte, hogy az együttműködés a továbbiakban is megmaradjon és segítsék a munkájukat. Várják 

a jelzéseket és minden esetben igyekeznek azonnal reagálni a bejelentésekre. 

 

Fekete Zsolt: Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Felhívta Kapitány úr figyelmét a választókerületében két dologra. Az egyik a 

Jónásch telep, amely állandó probléma, illetve Salgóbányán a menekültekkel vannak gondok, 

kérte, hogy figyeljenek a területeken fokozottabban. Jónásch telepen megnőtt a lopások és a 

vagyon elleni bűncselekmények száma. Nagyon sok az elhagyatott épület, ezeket rendszeresen 

feltörik, az ott lévő értékeket elviszik. A Szegverő utca a helyiek szerint drogelosztó hellyé nőtte 

ki magát, kérte, hogy az ott lévő térfigyelő kamerát rendszeresen figyeljék. A járőrök jelenlétét 

nagyon fontosnak tartotta. 

Elmondta, hogy a legutóbbi költségvetési tárgyalásnál kérte az Önkormányzatot, hogy a 

kamerarendszert darabszámra fejlesszék, hiszen nagyon sok olyan hely van ahová szemetet 

helyeznek el, rongálnak. Bizalmát fejezte ki aziránt, hogy a városvezetés a jövő évi 

költségvetésében biztosít forrást egy jelentősebb kamerarendszer bővítési lehetőséghez. 

 

Fekete Zsolt: Molnár Károly képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Károly: Frakciójuk nevében megköszönte Kapitány úrnak a 2022. évi munkájukat, és 

sok sikert kíván a 2023-as évhez, illetve gratulált az elért sikerekhez. 

Felhívta a figyelmet a közúti veszélyes helyzeteknek a megelőzésére, fontos, hogy a 

nagyforgalmú főutak vonatkozásában rend legyen, hiszen ott tudnak súlyos sérüléssel járó, 

illetve halálos balesetek bekövetkezni. Elmondta, hogy rengeteg belterületi út van a városban, 

amit az autósok gyorsulási verseny helyszínéül használnak. Akár a Besztercén, akár a 
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belvárosban, akár a pálfalvai területeken. Kérte, hogy figyeljenek erre oda, hiszen ez a 

tevékenység rendkívül veszélyes.  

Szeretné, ha a hajléktalanok ügyének kezelése hatékonyabban tudna működni a városban. A nyár 

közeledtével megjelentek a hajléktalanok a Beszterce téren, de ugyanez van a belvárosban is. 

Véleménye szerint ez nem a rendőrség dolga lenne, de ha már rájuk szabták ezt a feladatot, 

akkor figyeljenek erre oda. A sétáló rendőrök jelenléte a jobb közérzet érdekében a lakosság 

számára nagyon fontos lenne. 

 

Fekete Zsolt: Dudás Nándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Dudás Nándor: Hozzászólásában elmondta, hogy a rendőrségi beszámolóban olvashatták, hogy 

milyen sikeres volt az előző évi munkájuk, azonban a lakossági megítélés más. Gratulált a 

tavalyi évi munkához, viszont felhívta a figyelmet a választókörzetében jelen lévő problémára: a 

Hősök úton lévő hajléktalanszállóról kiszabaduló emberek koldulással, az üzletek vásárlóinak 

vegzálásával próbálnak pénzt szerezni az italozáshoz. Elfoglalják a közterületi helyeket, 

buszmegállókat, egyéb olyan helyeket, ahol a normális emberek szeretnének helyet foglalni. Heti 

szinten kell a buszmegállókat klórmésszel fertőtleníteni. 

Molnár Károly képviselő úrhoz csatlakozva kérte, hogy a rendőrség próbáljon meg a 

hajléktalanszálló működtetőjével valamilyen megoldást találni a problémára, hiszen a lakókat 

nagyon irritálja ez a dolog. 

 

Fekete Zsolt: Homoga László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Homoga László: Hozzászólásában gratulált a rendőrség munkájához, azonban elmondta, hogy 

Baglyasalján is probléma, hogy a felújított útszakaszon rally versenyt rendeznek az ott lakó 

fiatalok, akik sok esetben jogosítvánnyal sem rendelkeznek, azért, mert vagy meg sem szerezték, 

vagy pedig korábban bevonták tőlük. Véleménye szerint traffipax kihelyezése visszatartó erő 

lenne, még ha nem is élesen működő traffipaxról is van szó. 

Elmondta, hogy köztisztasági szabálysértés észlelése esetén szerencsés lenne, ha a rendőr 

feljelentést tenne, vagy eljárást indítana ezekkel a személyekkel szemben. 

Az állampolgárok körében a legnagyobb probléma a vagyon elleni bűncselekményeknek a 

száma, ezért javasolta, hogy készítsenek tájékoztató anyagot a legjobban veszélyeztetettek 

számára, hogy mit tegyenek, kihez forduljanak probléma esetén. 

A Polgárőrök megjelenése esetén megváltozik az emberek hozzáállása a bűncselekmények 

elkövetésével kapcsolatban. A körzeti megbízotti szolgálat jelenlétét fontosnak tartotta. 

 

Fekete Zsolt: A Rendőrkapitányságnak gratulált a felderítő munkához, a jó statisztikai 

eredményekhez. Azonban a nézőpontban, ahogy az önkormányzat és a lakosok látják a helyzetet, 

abban óriási különbség van, mert a lakosság igényelné, hogy a bűnmegelőzési munkába nagyobb 

erőt fektessenek, viszont ezt emberi állomány nélkül nem lehet. A lakosság biztonságérzete nő a 

rendőri jelenléttel. 

Az illegális szemetelők óriási gond és probléma a városban, hathatós rendőri intézkedést, 

elfogást sajnos még nem érzékeltek.  

Elmondta továbbá, hogy menekült és menekült között is óriási különbség van. Támogatni és 

segíteni szeretnék a háború miatt Ukrajnából elmenekült állampolgárokat, de sajnos Salgótarján 

mindig azon állampolgárokat kapja meg, akik magukról gondoskodni nem tudnak és saját 

országukban is problémát okoztak. 

A hajléktalanok között is óriási különbségek vannak, hiszen vannak, akik önhibájukon kívül 

lettek hajléktalanok, például idős emberek, akikkel nincsen probléma és vannak olyanok, akik 

saját hibájuk miatt lettek hajléktalanok. Kérte a rendőrséget, hogy lépjenek fel ellenük. 
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Véleménye szerint a gyorshajtókat úgy lehetne megállítani, ha a gépjárművet vizsgálati idő alatt 

elkoboznák tőlük. Ennek talán lenne visszatartó ereje. 

A kamu traffipaxszal kapcsolatban megkereste az Önkormányzat a Rendőrséget, végig nézték az 

adott útszakaszokat, hogy hová lehetne kialakítani több traffipax állomást. Ennek a bekerülési 

költsége 6 millió Ft + ÁFA, ebből szükség lenne legalább 3 darabra. 

A térfigyelő kamerarendszerrel kapcsolatban elmondta, hogy szerencsés lenne, ha arcfelismerő 

kamerarendszer működne. Új kamerarendszerrel kapcsolatban a közeljövőben lesz egy 

egyeztetés Alpolgármester úrral és a Rendőrséggel, mely körülbelül 100 milliós tétel ennek a 

kialakítása. 

Elmondta, hogy minden önkormányzati képviselő partner abban, hogy a birtokukba jutott 

információkat átadják a rendőrségnek. 

Úgy gondolta, hogy a lakossági elégedettség akkor valósulna meg, ha az adott területen látnák a 

rendőrt. 

Megköszönte a 2022. évi tevékenységet, az állománynak további jó munkát kívánt és több 

rendőrt kért az utakra. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

65/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni 

Rendőrkapitányság 2022. évi munkájáról szóló beszámolót az 1. melléklet szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

4. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 

költségvetésről szóló 3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet május havi módosítására az előterjesztésben 

foglaltak szerint tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében; a Népjóléti Bizottság 6 

igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében; a Gazdasági Bizottság 6 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett; a Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében 

támogatta az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Hozzászólásában elmondta, hogy az eredeti előirányzathoz képest a bevételi 

oldalon megjelent egy 100 millió Ft-tal nagyobb maradvány a működési célú igénybevételnél. A 

nagyságrendje miatt nem értette, hogy miért csak most került bele a költségvetésbe. 

Az elvonás soron 53 millió Ft-os összeg szerepel, ami szintén a maradványoknak az elvonásához 

kapcsolódik. 
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Látható volt az anyagban néhány fejlesztés, mint például a kerékpáros pumpapálya kialakítása, 

megkérdezte, hogy ez hol lesz, és mi ez pontosan. Látható, hogy tervezés történt a Táncház 

energetikai korszerűsítésére 45 millió Ft értékben, és a Sportcsarnok energetikai korszerűsítésére 

nagyjából 600 millió Ft értékben. Elmondta, hogy örülnek minden fejlesztési lehetőségnek, 

viszont sokkal égetőbb problémák vannak a városban, amire nagyobb szükség lenne forrást 

biztosítani. 

A közgyűlés reggelén arról értesítették őt, hogy a MOL kút környékét teljesen elárasztotta a víz, 

ami 2 áteresz tisztításának elmaradásából adódott. Az ott lakók szerint ez évek óta nem történt 

meg. Kérte, hogy Pálfalva kapja meg a kellő figyelmet, hiszen ott jönnek be a városba érkezők. 

Bízott abban, hogy a gyorssegély keret jó irány, és arra számítanak, hogy hamarabb 

megoldódnak a problémák. 

Elmondta, hogy a költségvetést nem tudják támogatni. Az adóbevételeknél 1.658 millió Ft-os 

túltervezés van bevételi oldalon, terveznek egy 404 millió Ft-os ingatlaneladást, amiről nem 

lehet tudni, hogy lesz-e belőle valami. A hosszú lejáratú hitelfelvételnél pedig egy 891 millió Ft-

os tétel látható annak érdekében, hogy egyensúlyos költségvetése lehessen a városnak. 

Elmondta, hogy rettenetesek a számok, nem tudják támogatni az előterjesztést. 

 

Fekete Zsolt: Egyetértett Képviselő úrral abban, hogy a számok rettenetesek, de rettenetes a 

háború által okozott gazdasági helyzet is, amit Salgótarjának okozott a közműdíj emelésekkel, 

ami a tavalyi és az idei évben is érzékelhető. 

A kerékpáros pumpapályával kapcsolatban elmondta, hogy januárban tárgyalta és fogadta el a 

közgyűlés, ami egy pályázat keretében valósul meg a Tóstrandon. 

A felszíni csapadékvíz elvezetési hálózatnak nagy problémája, hogy olyan puffer rendszereket 

kellene beépíteni, ami nagy esőzések esetén a begyűjtő csatornákra lenne téve. A rendszerre 

folyamatosan kérnek támogatást, mert milliárdos tétel lenne a felújítás. Kérte, hogy a felszíni 

csapadékvíz elvezetőket gondozzák és kezeljék, ahol lehet zagyfogókat kell beépíteni. A nagy 

mennyiségű csapadékvíz elvezetése sajnos nem csak Pálfalván nem megoldott, hanem a 

városban több helyen is problémás. A vízügyi szakemberek tájékoztatása alapján a pufferek 

beépítésével időszakosan fogják tudni kezelni a csapadékvizet. 

 

A továbbiakban Egyed Andrásné irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Egyed Andrásné: Válaszában elmondta, hogy a maradványnak azt a részét, amelyik nem kerül a 

költségvetésben betervezésre, azt minden évben a Közgyűlés a beszámolóval együtt fogadja el. 

A korábbi évekhez képest alacsonyabb összeg ez a 100 millió Ft, minden évben a májusi 

költségvetési rendelet módosításában megjelenik a maradvány igénybevételi összeg.  

Elmondta, hogy az 53 millió Ft-os elvonás a szabad pénzmaradvány elvonása az intézményektől, 

a Polgármesteri Hivataltól, és annak a céltartalékba helyezése ez az összeg. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 9/2023. (V.24.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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5. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetési 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a 2022-es év már a harmadik év 

volt 2020. óta, amelyben a kormány által meghirdetett veszélyhelyzet fennállt. A pandémia, az 

ukrán háborús helyzet, az energia árrobbanás, magas infláció mind olyan tényezők, amelyeket 

nem lehetett előre látni. A hatásukat nem lehetett a költségvetésben előre tervezni, hanem a 

megjelenésükkor kellett a közgyűlésnek azonnali intézkedéseket hozni. 

Az önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtását értékelve megállapítható volt, hogy 

fegyelmezett gazdálkodás valósult meg, amelynek eredményeként a tárgyévi kifizetési 

kötelezettség teljesítésre került, illetve ezen túlmenően költségvetési maradvány is keletkezett. A 

kormányzat intézkedései csökkentették az önkormányzat saját bevételeit, azonban a város olyan 

mértékű ellentételezést kapott a központi költségvetésből a bevételkiesés kompenzálására, amely 

biztosította a költségvetés egyensúlyát, a fizetőképesség megtartását.  

Elmondta, hogy 2022-ben az önkormányzat bevételei – a költségvetési és finanszírozási 

együttesen – a tervezetthez képest 10,1%-kal elmaradtak. Az elmaradás az iparűzési 

adóbevételnél és az államháztaráson kívülre adott kölcsön visszatérülésnél, valamint a 

projektekhez kapcsolódó működési és felhalmozási célú támogatások jogcímnél jelentkezett. 

Kedvező változás volt, hogy bevételek az előző évi tényhez képest 7,6%-kal túlteljesültek. Ez a 

többlet a működési bevételeknél kisebb-nagyobb mértékben minden tételnél jelentkezett. 

Meghatározó volt a központi költségvetésből különböző jogcímen kapott támogatások, a helyi 

adóbevételek és az un. intézményi működési bevételek növekedése. 

A felhalmozási bevételek összességében csökkentek az előző évhez viszonyítva. Ennek fő oka az 

volt, hogy az uniós és hazai finanszírozású projektek programozási időszaka lezárult. Az új 

programozási időszak fejlesztései jelenleg előkészítés alatt vannak. A felhalmozási célú hitel 

felvétel az előző évhez képest nőtt. Sajnálatát fejezte ki, hogy az önkormányzatnak saját forrás 

csak nagyon szerény mértékben áll rendelkezésre a felhalmozási kiadások finanszírozására.  

Az önkormányzat teljesített kiadásai a beszámolási időszakban nagy mértékben 31,8%-kal nőttek 

az előző évi tényszámhoz képest. A növekedés mind a működési, mind a felhalmozási 

kiadásoknál megjelent. A működési kiadások növekedése az előző évi tényszámhoz képest 

21,8%-os volt. Folyamatos növekedést mutat a személyi juttatások teljesítés. Ennek fő oka a 

minimálbér, illetve garantált bérminimum és a különböző ágazati pótlékok növekedésének hatása 

volt. Az inflációs hatások, közüzemi díj, valamint a kamat emelések hatását mutatta, hogy a 

dologi kiadások az előző évhez képest 55,3%-kal növekedtek.  

A felhalmozási kiadások is igen jelentősen, 80,2%-kal nőttek az előző évhez képest. Ebből 

kisebb mértékű volt a fejlesztési hitel törlesztés, és nagyobb mértékű a még futó beruházási, 

felújítási munkák elvégzése. A beruházási, felújítási munkák döntően az előző évi 

pénzmaradványból kerültek finanszírozásra.  

Elmondta, hogy az önkormányzat vagyonának mérleg főösszege az elmúlt évben 837 millió Ft-

tal csökkent. Ebből meghatározó volt a pénzeszközök állományának 1.468 millió Ft-os 

csökkenése. Azonban a nemzeti vagyonba tartozó befektetett eszközök állománya összességében 

580 millió Ft-tal nőtt. A növekedés azt mutatta, hogy az aktivált beruházások, felújítások 

meghaladták az elszámolt értékcsökkenés összegét. 

Elmondta, hogy az önkormányzat 2.907 millió Ft pénzmaradvánnyal zárta az évet. Ebből a 

projektekhez, pályázatokhoz, szerződésekhez kapcsolódó felhasználási kötöttségű maradvány 

2.828 millió Ft volt. 

A könyvvizsgálói jelentés megállapította, hogy a beszámoló hiteles és tartalmában megfelel a 

jogszabályi előírásoknak.  
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Kérte a Közgyűlést a 2022. évi költségvetési beszámoló elfogadására és jóváhagyására.  

 

Felkérte Tolnai Sándort, a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 

 

Tolnai Sándor: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a „Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város 

Önkormányzata 2022. évi költségvetési beszámolójának elfogadására” című előterjesztést és 7 

igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében az előterjesztésben foglaltak szerint javasolta a 

rendelet elfogadását a Közgyűlésnek. 

 

Fekete Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében; a Népjóléti 

Bizottság 6 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében; a Gazdasági Bizottság 6 igen 

szavazattal, 2 tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Hozzászólásában elmondta, hogy a beszámoló eléggé egyértelműen mutatja, 

hogy anyagi szempontból egyre rosszabb helyzetbe kerül a város. 

A kormányzattól plusz források érkeztek, rendkívüli települési támogatásra 262 millió Ft, 

valamint adókiesés kompenzálására 205 millió Ft. 

Rendkívül aggasztónak találta, hogy a város népességének fogyása felgyorsulni látszik, a tavalyi 

500 fős csökkenés megduplázódott. A központi normatív támogatások lakosságarányosan, illetve 

adóerőképesség függvényében érkeznek a városba. A bevételek ennek köszönhetően jelentősen 

csökkennek. 

Elmondta, hogy működési célú költségvetési támogatás címen 361 millió Ft-tal több támogatás 

érkezett Salgótarjánba 2022-ben, mint az azt megelőző évben. Ennek köszönhetően nem kellett 

saját forrást biztosítania az önkormányzatnak ahhoz, hogy a béreket, járulékokat ki tudják fizetni. 

A helyi adóbevételek mutatóit pozitívként említette, hiszen az előző évi tényszámhoz képest 400 

millió Ft-tal nagyobb adóbevétel érkezett az önkormányzathoz. Bízott abban, hogy ez a 

tendencia fennmarad erre az évre. 

Az intézményi működési bevétellel kapcsolatban elmondta, hogy a kiindulási tervet jócskán 

meghaladták, reálisabban van megtervezve 2023-ra ez a bevétel, de még itt is egy 50 millió Ft-os 

elvonás tudott érvényesülni. 

Az Önkormányzat vagyoni helyzetével kapcsolatban, mint ahogy Polgármester úr is elmondta, 

837 millió Ft-tal csökkent egy év alatt az önkormányzat vagyona. Eszköz oldalon a követelés 

állománya az önkormányzatnak a 1,5 milliárd Ft-ot meghaladja. Ez hatalmas összeg, ami 

megérne egy külön stratégiát, hogy hogyan lehetne ebből minél többet realizálni az 

önkormányzat részére. 

A kötelezettség oldalon 1.928 millió Ft-nál tart a város, ez egyetlen év alatt 143 millió Ft-tal nőtt. 

A hitelállomány, ami a várost terheli 1.346 millió Ft, melyek főként hosszú lejáratú hitelek. Ezt 

az összeget üzemeltetési oldalról kellene kigazdálkodnia a városnak.  

Úgy vélte, hogy komoly kihívások elé néz a város, ezért a frakciójuk nem támogatja a 2022. évi 

költségvetési beszámolót. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy a Belügyminisztérium nyilvántartása alapján az elmúlt 

évben 471 fővel fogyott Salgótarján lakossága, tehát sokkal kedvezőbb volt a fogyás, az előző 

évi 971 főhöz képest. Ezt Képviselő úr a Belügyminisztérium honlapján megtekintheti. Az 

összes többi tényadat rendben volt. 

 

Ismételten Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 



14 

 

Tolnai Sándor: Az anyag készítőjét megkérdezte, hogy az a grafikon, amit a beszámolóban 

kaptak, miért mutat ekkora csökkenést. 

 

Fekete Zsolt: Egyed Andrásné irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Egyed Andrásné: Elmondta, hogy a lakosságszám az anyagban a 2020. évi 35.470 fő, a 2021. 

évi 34.877, a 2022. évi 34.209 volt. Ez a költségvetésben a 118. oldalon megtekinthető. 

 

Fekete Zsolt: Véleménye szerint a lakosságszám csökkenését nagy mértékben meghatározta a 

covid vírus miatti elhalálozási számok növekedése. 

 

Ismételten Egyed Andrásné irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Egyed Andrásné: A vagyonváltozásra reagálva elmondta, hogy bár 837 millió Ft-tal csökkent a 

vagyon, de az elszámolt értékcsökkenés a tavalyi évben 839 millió Ft volt, a befektetett eszközök 

növekedése pedig 580 millió Ft. Ez azt jelentette, hogy az elszámolt értékcsökkenést 

meghaladóan nőtt a vagyon az elmúlt évben, tehát nem helytálló az a megjegyzés, ami a 

beruházásokat illeti, hogy leépült a város, mert meghaladta az értékcsökkenést a 

vagyonnövekedés. 

 

Fekete Zsolt: Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Megkérdezte, hogy a 800 millió Ft az a vagyonvesztés egyenlege? 

 

Fekete Zsolt: Egyed Andrásné irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Egyed Andrásné: Válaszában elmondta, hogy ebben az összegben benne van a pénzeszköz 

változás is, amiről a Pénzügyi bizottsági ülésen beszéltek, mintegy 1,5 milliárd Ft 

pénzeszközváltozás, amiből 1 milliárd Ft a kincstári számlákon jelentkezett, ez az összeg a 

beruházásokat finanszírozza. 

 

Fekete Zsolt: Kérte, hogy Elnök úr és Irodavezető asszony konzultáljanak arról, hogy a 

számokat hogyan kell értelmezni. 

 

Ismételten Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Örült volna, ha a követelés oldalról is kap valami visszajelzést az 1,5 milliárd 

Ft-ról. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy lesz rá válasz, az eljárás kidolgozása folyamatban van. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

A 10/2023. (V.24.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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6. Javaslat az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

24/2020. (VIII.27.) önkormányzati rendelet módosítására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat SZMSZ-e 

tartalmazza az Önkormányzat által ellátott alaptevékenységek szakágazati kormányzati 

funkciónak listáját. 

A Magyar Államkincstár – mint törzskönyvi nyilvántartást vezető szerv – arról értesítette az 

Önkormányzatot, hogy a vonatkozó PM rendelet változása miatt az Önkormányzat törzskönyvi 

nyilvántartásba bejegyzett, kormányzati funkció kódjai közül törlésre került a „Rövid időtartamú 

közfoglalkoztatás”. 

Ennek okán az előterjesztés az SZMSZ módosítására tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 8 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal; a Gazdasági 

Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen az alábbi rendeletet alkotta: 

 

A 11/2023. (V.24.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. Javaslat az önkormányzatok rendkívüli támogatására irányuló pályázat benyújtására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat támogatási 

kérelmet kíván benyújtani a Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló törvény 

alapján, amely a települési önkormányzatok működőképessége megőrzését szolgáló rendkívüli 

támogatásra irányul.  

Elmondta, hogy az önkormányzatnak nagy szüksége van a központi költségvetésből nyújtott 

támogatásra, ezért az előterjesztésben támogatási kérelem benyújtásra tett javaslatot. 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

66/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a belügyminiszter és a 

pénzügyminiszter által a Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 2022. XXV. 

törvény 2.1.5. pontja alapján az önkormányzatok rendkívüli támogatására közzétett pályázati 
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kiírás alapján Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának rendkívüli költségvetési 

támogatására pályázatot nyújt be.  

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a pályázattal kapcsolatos jognyilatkozatok 

megtételére. 

 

Határidő: 2023. szeptember 30., de legkésőbb 2023. november 10.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

8. Javaslat a 2022-ben végzett belső ellenőrzésekről készült éves összefoglaló jelentés 

jóváhagyására 

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 
 

Fekete Zsolt: A javaslat tájékoztatást adott a Polgármesteri Hivatal belső ellenőrei által, az 

Önkormányzat költségvetési szerveinél és gazdasági társaságainál 2022-ben végrehajtott belső 

ellenőrzésekről.  

Az ellenőrzési tevékenységről készült Éves összefoglaló jelentés tartalmazta az éves ellenőrzési 

tervben foglalt feladatok teljesítésének értékelését; a bizonyosságot adó tevékenységet elősegítő 

és akadályozó tényezők bemutatását; a tanácsadó tevékenység bemutatását; a belső 

kontrollrendszer értékelését, valamint az intézkedési tervek megvalósítását. 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

67/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 2022-ben végzett belső 

ellenőrzésekről készült éves összefoglaló jelentést az 1. melléklet szerint jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

Fekete Zsolt: Megköszönte a belső ellenőrök munkáját. További jó munkát kívánt. 

 

 

9. Javaslat a településrendezési eszköz M-17 jelű módosítása véleményezési szakaszának 

lezárásáról  

Előterjesztő: Angyalné Wilwerger Józsa főépítész 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztés a JYSK áruház környezetét érintő rendezési eszközök 

módosításában az Elektronikus Térségi Tervezést Támogató Rendszerben lefolytatott 

véleményezési szakasz lezárásáról szólt. A véleményezési szakaszban kifogásoló észrevétel nem 

érkezett. 
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A határozati javaslat megállapította, hogy a településrendezési eszköz módosítása a 

véleményezési szakaszban a partnerek részéről kifogásoló észrevétel nem érkezett, ezért a 

véleményezési szakaszt lezárta. A Közgyűlés felkérte a polgármestert, hogy a véglegesített 

tervezet E-TÉR felületre feltöltésével a záró szakaszt kezdeményezze. 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

68/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a településrendezési eszközök 

M-17 jelű módosítása során megállapítja, hogy a véleményezési szakaszban a partnerek részéről 

kifogásoló észrevétel nem érkezett, ezért a véleményezési szakaszt lezárja.  

 

2. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a véglegesített tervezet E-TÉR-felületre 

feltöltésével a záró szakaszt kezdeményezze. 

 

Határidő: 2023. május 25. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

Fekete Zsolt: A napirend tárgyalása után 10 perc szünetet rendelt el. 

 

 

SZÜNET 

 

 

A szünet után a Közgyűlés 13 fővel folytatta munkáját. 

 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy a számvitelről szóló törvény alapján a gazdálkodó szervezet 

beszámolót köteles készíteni működéséről, vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti 

év könyveinek zárását követően. A közhasznú szervezet köteles az éves beszámolóval 

egyidejűleg a kiegészítő melléklet részeként közhasznúsági mellékletet is készíteni. 

A 10., 11., és 12. napirend az egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évre 

vonatkozó beszámolójukat, és a 2023. évi üzleti tervét tartalmazta. A tervek a társaságok 

jövőbeni elképzeléseit foglalták össze, és az elképzelések megvalósítási lehetőségeit elemezték. 

Tartalmazták mindazon információkat, amelyek egy vállalkozás működéséhez szükségesek.  

 

 

10.a) A Salgó Vagyon Kft. 2022. évi éves beszámolója 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 
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- Szarvas Istvánné, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Susán Pál, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

69/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgó Vagyon 

Salgótarjáni Önkormányzati Vagyonkezelő és Távhőszolgáltató Kft. 2022. évi beszámolóját 

az I-V. sz. mellékletek szerint 4.810.848 eFt mérlegfőösszeggel és 8.949 eFt adózott 

eredménnyel elfogadja. 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 8.949 eFt adózott 

eredmény eredménytartalékba történő helyezését jóváhagyja. 

 

 

10.b) Javaslat a Salgó Vagyon Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Szarvas Istvánné, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Susán Pál, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

70/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgó Vagyon Salgótarjáni 

Önkormányzati Vagyonkezelő és Távhőszolgáltató Kft. 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 

8.347 ezer Ft adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 
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11. VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2022. évi éves beszámolója 

Előterjesztő: Fekete Zoltán ügyvezető igazgató 

A napirend tárgyalásánál jelen volt: Nagy László, gazdasági igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- dr. Egyed Ferdinánd, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Szőllősi Sándor, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő képviselője szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

71/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése javasolja a VGÜ 

Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. taggyűlésének, hogy 

a Társaság 2022. évi éves beszámolóját az I-V. sz. mellékletek szerint 1.042.961 eFt 

mérlegfőösszeggel és 74.573 eFt adózott eredménnyel fogadja el. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése javasolja a Társaság 

taggyűlésének a 74.573 eFt adózott eredmény eredménytartalékba helyezését. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

 

12.a) Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

beszámolója 

Előterjesztő: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Pálkovács Margit, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

A továbbiakban Simon Lajos ügyvezető igazgató úrnak adta meg a szót. 
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Simon Lajos: Beszámolt arról, hogy a Zenthe Ferenc Színházat működtető gazdasági társaság az 

elmúlt időszakban hogyan működött, milyen gondok, problémák jelentkeztek. A Színház 

életében az elmúlt 3 évben nagyon sok siker és jó eredmény szerepelt a művészeti fronton, 

viszont nagyon nehezen kezelte a covid járvány miatt kialakult helyzetet, és a 2022. év azon 

gondjait és problémáit, amit Polgármester úr is elmondott a 2022. évi költségvetési beszámolóval 

kapcsolatban. 

Elmondta, hogy a Zenthe Ferenc Színház 11 előadással vesz részt a Déryné programban, ami 

nagyon komoly eredmény. Folyamatos meghívást kapnak a legnevesebb magyarországi színházi 

fesztiválokra. A június 7-én megrendezésre kerülő Országos Színházi Találkozóra 337 

magyarországi színház közül 24 társulatot hívtak meg, ebben benne van a Zenthe Ferenc Színház 

is. Véleménye szerint ez egy nagyon komoly elismerése a munkájuknak. Veszprémben a Rátonyi 

Róbert Operettfesztiválon „A csókos asszony” című előadásukkal vehetnek részt. Olyan 

művészekkel dolgoznak együtt, akik sorra nyerik a fesztivál díjakat. A Nyári Színházi 

Találkozón Ágoston Péter és Vándor Éva elnyerte a legjobb színésznek járó díjat, valamint 

Vándor Éva Jászai Mari díjas színművésznő az előző évben bekerült a Halhatatlanok 

Társulatának soraiba. 

Elmondta, hogy túl vannak két covid-os éven. Ez alatt az idő alatt 254 előadásuk maradt el, ami 

260 millió Ft nettó bevételkiesést eredményezett. 2022-ben jelentős volt az anyagár, az 

energiaár, illetve az üzemanyagár emelkedés, melyek nagy mértékben nehezítik a működésüket. 

Elmondta, hogy az üzleti terv kísérletet tesz arra, hogy az elmúlt 3 évben kialakult nehézségeket 

kezelje. Nagyon szigorú intézkedéseket hozott a Zenthe Ferenc Színház, ennek eredményeként 

94 millió Ft megtakarítást terveznek ebben az évben. 

Elmondta, hogy az előző évben 209 millió Ft volt a saját bevételük, erre az évre 249.500 ezer Ft 

bevételt terveznek annak érdekében, hogy az üzleti tervük egyensúlyos legyen. 2019-ben 109 

millió Ft volt csupán a színház saját bevétele. A Színház mindent megtesz annak érdekében, 

hogy a kialakult helyzetet kezelje. 

Köszönetet mondott Polgármester úrnak és a Közgyűlésnek, hogy támogatták a színház 

önkormányzati támogatási összegének növelését, annak ellenére, hogy az elmúlt hónapokban 

hiába volt egyezség a minisztériummal, hogy onnan is egy magasabb támogatás érkezik. 

Sajnálatát fejezte ki, hogy a január végén, február elején megkötött egyezség meghiusult. Ennek 

ellenére az önkormányzat tartotta a magasabb támogatási összeget, az állam viszont 48 millió Ft-

tal kevesebb támogatást adott ebben az évben, mint amennyiben megállapodtak még az előző 

helyettes államtitkárral. 

Elmondta, hogy ilyen körülmények között készült az üzleti tervük. Bizalmát fejezte ki arra 

vonatkozóan, hogy amennyiben nem történik olyan változás, amelyek az elmúlt 3 évben 

zajlottak, amire nem lehetett számítani, nem lehetett tervezni, akkor a Zenthe Ferenc Színház 

Nonprofit Kft. működése stabilizálódni fog ebben az évben. Kérte az önkormányzat támogatását. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy Igazgató úr a beszámolóról és az üzleti tervről is beszélt, tehát az 

a) és b) napirendhez is kapcsolódott. 

 

A továbbiakban Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy a Népjóléti Bizottság ülésén alaposan 

megtárgyalták a Színház helyzetét, Igazgató úr nagyon sok kérdésre válaszolt. 

A színházat nagyon régóta támogatja. 2012-ben alakult meg a társulat, és ma már az ország 

egyik legrangosabb társulata közé tartozik.  

Sajnálatát fejezte ki, hogy a Színház komoly működési gondokkal küzd, az energiaválság, a 

covid, a központi támogatás elmaradása és egyéb szervezési problémák is szerepet játszottak a 

kialakult helyzetben. 
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Elmondta, hogy a Zenthe Ferenc Színház egy rangos színház, és sajnos nem kapja meg azt a 

központi támogatást, ami a megállapodásban járna a városnak. Az önkormányzat erőn felül 

támogatta és támogatja a színházat. Remélte, hogy elégséges lesz ez az üzleti terv, amit a színház 

összeállított.  

Várja a nyarat, amely fontos kulturális rendezvény lesz, és a városmarketing szempontjából is 

nagyon fontos a Zenthe Nyár. Remélte, hogy idén is sok érdeklődőt idevonz majd a rendezvény 

távolabbi településekről és Szlovákiából is. 

 

Fekete Zsolt: Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Egyetértett a kiegészítésben elhangzottakkal, melyben elsődlegesen a külső 

körülmények voltak hangsúlyozva. Egy beszámolóval kapcsolatos testületi döntés esetén a 

számokról döntenek, illetve a gazdálkodás eredményéről. A számok azt mutatták, hogy a Kft. a 

saját tőkéjét elvesztette, hiszen mínusz 46 millió Ft-on áll, ami rossz hír az önkormányzatnak, 

mert ezt a tőkét pótolni kell. 

Bizottsági ülésen is feltette a kérdést, ahol Igazgató úrtól azt a választ kapta, hogy valamikor 

júniusban fog készülni erre vonatkozóan egy javaslat, egy intézkedési csomag, hogy hogyan 

lehet ezt a problémát megoldani. Az önkormányzatnak forrást kell majd biztosítania ahhoz, hogy 

a tőkehelyzeten javítani lehessen. 

Az üzleti tervvel kapcsolatban elmondta, hogy a veszteséget Igazgató úr részben a 

megemelkedett rezsiköltségekkel indokolta. Az idei 74 millió Ft-os közüzemi díj helyett 

mindössze 19 millió Ft-ot tervezett be az üzleti tervbe. Megkérdezte, hogy jól látja-e ezt a 

számot? 

 

Fekete Zsolt: Kérte a Közgyűlést, hogy a 12.a) napirendet zárják le, mert az a) és b) pont 

nagyon összemosódott. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében az alábbi 

határozatot hozta: 

 

72/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Zenthe Ferenc Színház 

Nonprofit Kft. 2022. évi egyszerűsített éves beszámolóját az I-V. melléklet szerint 362.013 

eFt mérlegfőösszeggel és -53.693 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a -53.693 eFt adózott 

eredmény (veszteség) eredménytartalékba helyezését jóváhagyja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

3. A Közgyűlés utasítja a Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy a 

vagyonvesztés rendezésére vonatkozó javaslatát terjessze a Közgyűlés elé.  
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Határidő: 2023. június 30. 

Felelős: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

 

12.b) A Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti 

terve 

Előterjesztő: Simon Lajos ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Pálkovács Margit, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

A továbbiakban Simon Lajos ügyvezető igazgató úrnak adta meg a szót. 

 

Simon Lajos: Az előző napirendi pontnál feltett kérdésre válaszolva elmondta, hogy a 19 millió 

Ft helyett 113 millió Ft van tervezve az üzleti tervben rezsiköltségek címen. Nem egy sorban 

szerepelnek, hanem különböző sorokon található a rezsi különböző része. Az üzleti terv 8. 

oldalának 1. pontjában szerepel a 113 millió Ft-os rezsiköltség tétel. 

 

Fekete Zsolt: Molnár Károly képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Károly: Hozzászólásában elmondta, hogy kevés dologban szokott Tolnai Sándor 

képviselő úrral egyetérteni, de ebben az esetben az üzleti tervhez kapcsolódóan minden 

gondolatával egyetértett. 

A frakciójuk nevében elmondta, hogy meg fogják szavazni a 2023. évi üzleti tervet azért, hogy 

esélyt adjanak annak, hogy a Színház tovább folytathassa művészeti tevékenységét és nem azért, 

mert ez az üzleti terv jó. Elmondta, hogy nagyon komoly veszélyek vannak az üzleti tervben, 

nagyon komoly gondokkal küzd a Zenthe Ferenc Színház. A támogatásukkal az utolsó esélyt 

adták meg a Kft.-nek arra, hogy összeszedjék magukat. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy a színház tevékenysége és támogatása önként vállalt feladat, nem 

tartozik az önkormányzat kötelező feladatai közé. Úgy gondolta, hogy egy megyei jogú 

városnak, egy megyének szüksége van színházra, színházi élmények megélésére. Egy színháznak 

olyan értékeket kell sugározni, ami nem csak szórakoztat, hanem fiatal korban nevel. Ezért is 

döntöttek úgy, hogy az állammal közös fenntartással közösen, önálló színházként működtetik a 

Zenthe Ferenc Színházat. Elmondta, hogy mindig erőn felül támogatták a színházat. 

Kelet-Magyarországon nagyon sok hiányosság van még olyan jellegű intézményekbe, ami 

minden megyében, minden megyeszékhelyen van, csak Salgótarjánban nincs. Ez mindenkori 

állami átgondolást igényelne. 

Reményét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy 2023-ban stabilizálni tudják a színház helyzetét és 

megoldják a problémáját. A 2022-ben a Minisztériummal kötött 160 millió Ft-os egyezség nem 

történt meg, pedig az önkormányzat ilyen összegben támogatta a színházat. Viszont ez az összeg 

nem lesz elég arra, hogy a színház gazdasági problémái megoldódjanak. 

Elmondta, hogy kemény időszak elé néz a színház az önkormányzattal együtt. A gazdasági 

helyzet nem csak a színházat, hanem minden gazdálkodó szervezetet, intézményt nagyon 
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súlyosan érint és rengeteg olyan nyitott kérdés van, ami év közben fog eldőlni, akár kormányzati 

támogatás, akár normatívák tekintetében.  

Reményét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy jövőre is tudja a közgyűlés tárgyalni a Zenthe 

Ferenc Színház 2023. évi beszámolóját, és a 2024. évi üzleti tervét. 

Úgy gondolta, hogy a salgótarjáni lakosok büszkék arra, hogy van a városnak színháza. 

 

A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Frakciójuk egyet értett abban, hogy magas fokú művészi munka folyik a 

színházban. A költségvetés összegzésében olvasható volt, hogy felelős gazdálkodás történt a 

színháznál, nem voltak felesleges kiadások. 

Szeretné, ha a jövőben is felelős gazdálkodás lenne hisz az az érdekük, hogy a színház továbbra 

is működjön. Elmondta, hogy a szavazatuk figyelemfelhívásként értékelendő. 

 

Fekete Zsolt: Indítványozta, hogy a két frakció közösen a következő közgyűlésig hozzon létre 

egy olyan bizottságot, ami nyomon tudja követni a gazdasági folyamatokat.  

(A frakcióvezetők részéről a javaslat rendben volt.) 

 

Ismételten Simon Lajos ügyvezető igazgató úrnak adta meg a szót. 

 

Simon Lajos: Örömét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy a Közgyűlés e tekintetben is foglalkozik 

már a Zenthe Ferenc Színházzal nemcsak a művészeti tevékenységével. 

Elmondta, hogy a megyei jogú városok színházai gazdálkodásának alakulása a következőképpen 

alakult: 80% állami és önkormányzati támogatás, 20% saját bevétel.  

2022-ben a Zenthe Ferenc Színháznak a bevételi aránya a következőképpen alakult: 39% állami 

és önkormányzati támogatás és 61% saját bevétel. Elmondta, hogy ilyen feltételek mellett soha 

nem fogják utolérni a más feltételek között működő színházakat. Ezzel nem az önkormányzati 

támogatás összegét vonta kétségbe, hanem a működés feltételeit. Szívesen veszi minkét 

frakciónak a segítő szándékát. A hibát próbálják kiküszöbölni. 

 

Fekete Zsolt: Megértette Ügyvezető Igazgató urat, de erre azt szokták mondani, hogy „abból 

főzzünk, ami van”, „addig nyújtózkodjunk, amíg a takarónk ér”. Kérte, hogy ne akarjanak többet 

attól, mint ami megvalósítható, mert nincs rá plusz forrás. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében az alábbi 

határozatot hozta: 

 

73/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Zenthe Ferenc Színház 

Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 0 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős: Simon Lajos ügyvezető igazgató 
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Fekete Zsolt: Kérte Igazgató urat, hogy nagyon nagy bizalmi tőkének vegye a szavazást, mert 

úgy vélte, hogy ez az. 

 

 

13. Beszámoló Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak 2022. évi ellátásáról 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló törvényben foglaltak értelmében a települési önkormányzat a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról minden év május 31-ig átfogó 

értékelést készít. A jogszabályban előírtaknak megfelelően a beszámoló a Salgótarján és Térsége 

Egészségügyi-Szociális Központja, a Nógrád Vármegyei Kormányhivatal Gyámügyi és 

Igazságügyi Főosztály Igazságügyi Osztálya, a Polgármesteri Hivatal Hatósági Irodája, valamint 

Humánszolgáltatási és Szervezési Irodája szakmai együttműködésével készült.  

 

A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

74/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 2022. évi ellátásáról szóló 

beszámolót az 1. melléklet szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

 

14. Javaslat a 20. számú felnőtt háziorvosi körzet további működtetésével összefüggő 

döntések meghozatalára 

Előterjesztő: dr. Huszár Máté alpolgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat az 

egészségügyi alapellátási feladatait részben vállalkozó orvosokkal kötött feladatellátási 

szerződés útján látja el. Antalné dr. Zsélyi Éva a 20. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó 

megbízási szerződést 2023. december 31-ei hatállyal felmondta. 
Az egészségügyi alapellátásról szóló törvény alapján a települési önkormányzatok kötelező 

feladata az egészségügyi alapellátás biztosítása, ezért 2024. január 1-től a körzet működtetéséről 

az Önkormányzatnak gondoskodnia kell.  

Az előterjesztés arra tett javaslatot a Közgyűlésnek, hogy a körzet 2024. január 1-től történő 

működtetésére irányuló pályázatot írjon ki azzal, hogy a feladat ellátható egészségügyi szolgálati 

jogviszonyban, vagy az Önkormányzattal kötött feladatellátási szerződés keretében is. 

Eredménytelen pályázati eljárás esetén javasolta a körzet működtetését a Salgótarján és Térsége 

Önkormányzatainak Társulása részére átadni. 
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A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

75/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Antalné dr. Zsélyi Éva és 

az Önkormányzat között 2000. november 30. napján létrejött, a 20. számú felnőtt háziorvosi 

körzet feladatainak egyéni vállalkozás keretében történő működtetésére létrejött 

feladatellátási szerződés (megbízási szerződés) 2023. december 31. napjával történő 

felmondását tudomásul veszi. 

 

2. A Közgyűlés jóváhagyja a 20. számú felnőtt háziorvosi körzet betöltésére irányuló pályázati 

kiírást az 1. melléklet szerint. A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati 

kiírás megjelentéséről Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata honlapján, az 

Országos Kórházi Főigazgatóság honlapján, valamint a Magyar Orvosi Kamara honlapján. 

 

Határidő: 2023. június 1. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

3. A Közgyűlés – amennyiben a 2. pontban meghatározott pályázati felhívás eredménytelenül 

telik el, vagy a pályázó a körzet működtetését egészségügyi szolgálati jogviszonyban 

kívánja ellátni – felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdeményezze a Salgótarján és 

Térsége Önkormányzatainak Társulás Elnökénél a 20. számú felnőtt háziorvosi körzet 2024. 

január 1. napjától történő működtetését, valamint a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-

Szociális Központja Alapító Okiratának módosítását.  

 

Határidő: 2024. január 1. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

15. Javaslat a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy 2023. július 1-jétől az állam veszi 

át a hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos feladatokat, amelyre tekintettel a Kelet-

Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 

indokolt. 

A módosításban átvezetésre kerültek a tagönkormányzatok képviselőit érintő változások, 

továbbá a tagönkormányzatok lakosságszáma aktualizálásra került. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 8 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság szintén 8 igen szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

76/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Kelet-Nógrád Térségi 

Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának 10. sz. módosítását az 1. 

melléklet szerint jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Társulás 

munkaszervezetének. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: 2023. június 15. 

 

 

16. Javaslat a Salgótarján, Hársfa úton lévő garázsok értékesítésre történő kijelölésére  

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat tulajdonát 

képezi a Hársfa út 15. szám alatt található Társasházban lévő 5 db, valamint a Hársfa út 19. szám 

alatt található Társasházban lévő 2 db garázs megnevezésű ingatlan. Az Önkormányzat hosszú 

távú vagyongazdálkodási terve tartalmazza a gazdaságosan bérbe nem adható, peremkerületben 

lévő, Társasház alatt található, szórvány, nem lakáscélú helyiségek értékesítésének 

felülvizsgálatát. 

A vagyongazdálkodási tervben rögzítettekre, valamint arra való tekintettel, hogy az ingatlanok a 

város szegregált területén helyezkednek el, az Ingatlankezelő az ingatlanok hasznosítását 

értékesítés útján indítványozta. Az előterjesztés javaslatot tett az ingatlanok értékesítésre történő 

kijelölésére. 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

77/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja a 6851/A/5 

hrsz-on nyilvántartott, természetben Salgótarján, Hársfa út 15. 1. emelet 12. szám alatt 

található, 16 m2 alapterületű, „garázs” megnevezésű ingatlannak, a független szakértő által 
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megállapított vételár figyelembevételével áfamentes 600.000 Ft induló vételáron, nyílt 

pályáztatás útján történő értékesítését a megajánlott vételár egyösszegű megfizetése mellett, 

a legelőnyösebb ajánlatot tevő részére, hivatkozva az önkormányzati tulajdonban lévő 

lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 

12/1994.(VI.6.) Ör. sz. rendelet 22. § (5) bekezdésére. 

 

2. A Közgyűlés értékesítésre kijelöli az alábbi bérleti jogviszonnyal terhelt garázsokat 

áfamentes 600.000 Ft vételáron, a vételár egyösszegű megfizetésével: 

 

Sorszám Garázs címe Helyrajzi száma 
Területe 

(m2) 

1. Hársfa út 15. 1. emelet 9. 6851/A/8 hrsz. 16 m2 

2. Hársfa út 15. 1. emelet 11. 6851/A/6 hrsz. 16 m2 

3. Hársfa út 15. 1. emelet 13. 6851/A/4 hrsz. 16 m2 

4. Hársfa út 15. 1. emelet 14. 6851/A/3 hrsz. 16 m2 

5. Hársfa út 19. 1. emelet 11. 6854/A/35 hrsz. 16 m2 

6. Hársfa út 19. 1. emelet 12. 6854/A/36 hrsz. 16 m2 

 

A Közgyűlés felhatalmazza a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját az értékesítésre 

kijelölt ingatlanok vételre történő felajánlására a bérlők részére az önkormányzati 

tulajdonban lévő lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítésének 

szabályairól szóló 12/1994.(VI.6.) Ör. sz. rendelet 22. § (4) bekezdése értelmében. 

Amennyiben az értékesítésre kijelölt ingatlan bérlője nem él az elővásárlási jogával, a 

Közgyűlés jóváhagyja annak nyílt pályáztatás útján történő értékesítését, áfamentes 600.000 

Ft induló vételáron, a megajánlott vételár egyösszegű megfizetése mellett. 

 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját a határozat 2. 

pontjában rögzített ingatlanok érintő elővásárlási joggyakorlás esetén a nyílt pályáztatás 

nélküli adásvételi szerződések megkötésére. Valamint a határozat 1. és 2. pontjában 

megjelölt azon garázsok esetében, amelynél elővásárlási joggyakorlás nem történik, az 

ingatlanok nyílt pályáztatás útján történő meghirdetésére, a pályázat lebonyolítására, a 

legjobb ajánlatot tevő pályázókkal történő adásvételi szerződések megkötésére. Továbbá az 

adásvételi jogügyletek létrejötte esetén az illetékes Földhivatalnál a teljeskörű képviseletre. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

 

17. Javaslat egyes közterületi ingatlanok elnevezésére Zagyvaróna és Baglyasalja területét 

érintően  

Előterjesztő: Molnár Károly, a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy Turcsány László és Homoga 

László képviselő urak kezdeményezést nyújtottak be a választókerületükben található, eddig 

címmel nem rendelkező utak elnevezésére. 

Zagyvaróna területén a Holló és Csalogány utca közötti kertes részen három ingatlan elnevezését 

javasolta képviselő úr, Kánya utca, Szajkó utca és Seregély utca elnevezéssel. 

Baglyasalja területén a Petőfi út elejéről leágazó két, egymást követő ingatlanra érkezett javaslat 

Rigó utca elnevezéssel. 
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A Gazdasági Bizottság a benyújtott kezdeményezéseket megtárgyalta. A határozati javaslat az új 

utcanév elnevezésekre irányult. 

 

Az előterjesztés a Gazdasági Bizottság ülését követően került megküldésre. 

 

A Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

78/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az eddig címmel nem 

rendelkező 35/3 és 36 hrsz.-ú „kivett közterület” megnevezésű ingatlan címét és a jellegét „Rigó 

utca” elnevezésben állapítja meg. 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az eddig címmel nem 

rendelkező 8354 hrsz.-ú „kivett közterület” megnevezésű ingatlan címét és a jellegét „Kánya 

utca” elnevezésben állapítja meg. 

 

3. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az eddig címmel nem 

rendelkező 8356/6 hrsz.-ú „kivett közterület” megnevezésű ingatlan címét és a jellegét „Szajkó 

utca” elnevezésben állapítja meg 

 

4. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az eddig címmel nem 

rendelkező 8357 hrsz.-ú „kivett közterület” megnevezésű ingatlan címét és a jellegét „Seregély 

utca” elnevezésben állapítja meg 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

18. Javaslat közterületi ingatlan átnevezésére az új köztemető mellett 

Előterjesztő: Molnár Károly, a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy Turcsány László képviselő 

kezdeményezést nyújtott be a választókerületében található a Salgó út főútról az új köztemetőnél 

leágazó, szintén Salgó út címmel rendelkező 3493/16 hrsz.-ú közterületi ingatlan átnevezésére. 

Az átnevezést a Salgó út 35. és 35/A. számú ingatlanok tulajdonosa, az N és N Gránit 

Kereskedelmi és Kőfeldolgozó Kft. ügyvezetője kezdeményezte. 

A Gazdasági Bizottság a benyújtott kezdeményezést megtárgyalta. A határozati javaslat az Új 

Köztemető útra történő átnevezésre irányult. 

 

Az előterjesztés a Gazdasági Bizottság ülését követően került megküldésre. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

79/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az eddig Salgó út címmel 

rendelkező 3493/16 hrsz-ú „kivett közterület” megnevezésű ingatlan címét és jellegét „Új 

Köztemető út” elnevezésben állapítja meg. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

19. Tájékoztató a polgármester által - átruházott hatáskörben - lefolytatott 2022. évi 

közbeszerzési eljárásokról 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat és Szervei 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelete, illetve az Önkormányzat 

Közbeszerzési Szabályzatában foglalt kötelezettségének eleget téve a 2022. évben lefolytatott 

nemzeti értékhatárt elérő értékű közbeszerzési eljárásokról az előterjesztésben szereplő 

tájékoztatást adta. Az abban foglaltak alapján kérte a Közgyűlést, hogy a tájékoztatót vegye 

tudomásul. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A tájékoztatót a Közgyűlés tudomásul vette. 

 

 

Fekete Zsolt: Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a 20., 21. és 22. napirendi pontok az Ügyrendi, a 

Gazdasági, valamint a Népjóléti Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi 

döntésekről szóló tájékoztatókat tartalmazta. 

 

20. Tájékoztató az Ügyrendi Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi 

döntésekről 

Előterjesztő: Dudás Nándor, az Ügyrendi Bizottság elnöke 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A tájékoztatót a Közgyűlés tudomásul vette. 
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21. Tájékoztató a Gazdasági Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi 

döntésekről 

Előterjesztő: Molnár Károly, a Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A tájékoztatót a Közgyűlés tudomásul vette. 

 

 

22. Tájékoztató a Népjóléti Bizottság által átruházott hatáskörben hozott 2022. évi 

döntésekről 

Előterjesztő: Czene Gyula, a Népjóléti Bizottság elnöke 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A tájékoztatót a Közgyűlés tudomásul vette. 

 

 

23. Javaslat a Salgótarjáni Strandépítők KC TAO pályázatához szükséges nyilatkozatok 

elfogadására 

Előterjesztő: dr. Dániel Zoltán alpolgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Salgótarjáni Strandépítők 

Kézilabda Club a sportfejlesztési programja alapján a 2023-2024-es TAO pályázat keretében a 

Tó-strand területén kialakított Kecskés József Strand Arénában további mosdók kialakítását 

kívánja megvalósítani. A pályázathoz a sportszervezetnek be kell nyújtania az Önkormányzat, 

mint a Tó-strand tulajdonosának arra vonatkozó nyilatkozatát, miszerint az Önkormányzat 

hozzájárul a beruházáshoz. A pályázat sikeres elbírálása esetén a kivitelezést a sportszervezet 

bonyolítja, ahhoz az Önkormányzat forrást nem biztosít. 

A nyilatkozat benyújtásának sürgősségére való tekintettel a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozatot 

2023. május 22-én aláírta, ezért utólagos jóváhagyást kért a Közgyűléstől. 

 

A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

80/2023. (V.24.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése támogatja a Salgótarjáni 

Strandépítők Kézilabda Club (adószám: 18642177-1-12, székhely: 3102 Salgótarján, Erkel köz 

38., képviseli: Rácz Viktor elnök) által, „a látvány-csapatsport támogatását biztosító támogatási 
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igazolás kiállításáról, felhasználásáról, a támogatás elszámolásának és ellenőrzésének, valamint 

visszafizetésének szabályairól” szóló 107/2011. (VI. 30.) Korm. rendelet alapján a Magyar 

Kézilabda Szövetséghez benyújtott sportfejlesztési program keretében megvalósításra kerülő új 

konténeres vizesblokk kialakítását a 2429 hrsz.-ú, természetben Salgótarján, Tó-strand területén 

található Kecskés József Strand Arénában, amelyhez az Önkormányzat forrást nem biztosít. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az 1. melléklet szerinti tulajdonosi hozzájáruló 

nyilatkozat aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

24. Javaslat az állami hulladékgazdálkodási közfeladatot érintő egyes döntések 

meghozatalára 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy 2023. július 1-jétől az állam veszi 

át a hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos feladatokat, mely időponttól a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatási és intézményi résztevékenységet – az állammal kötött 

koncessziós szerződés alapján – a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. látja el. A 

koncesszori rendszerbe a Szelektív Nonprofit Kft., valamint – e társaság alvállalkozójaként - a 

VGÜ Nonprofit Kft. is bevonásra kerül. Az Önkormányzat tagja a Kelet-Nógrád Térségi 

Hulladékgazdálkodási Társulásnak, mely társulás a Szelektív Nonprofit Kft.-ben üzletrésszel 

rendelkezik. 

A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásnak az állam általi átvételére tekintettel a Kelet-Nógrád 

Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás és a Szelektív Nonprofit Kft. között létrejött 

közszolgáltatási szerződés 2023. június 30-án a törvény erejénél fogva megszűnik. 

A koncesszori rendszerre történő átállás érinti az Önkormányzat és a Szelektív Nonprofit Kft. 

között létrejött – hatályos - bérleti szerződést, melynek módosítására volt szükség. 

A koncesszori rendszerre történő átállás érinti továbbá a Szelektív Nonprofit Kft. és a VGÜ 

Nonprofit Kft. között létrejött alvállalkozói és albérleti szerződéseket, mely szerződések 

módosításának jóváhagyásáról a VGÜ Nonprofit Kft. taggyűlésének kell dönteni. 

A koncesszor a VGÜ Nonprofit Kft.-vel közvetlenül köt szerződést a hulladékátvételre és -

előkezelésre, továbbá a hulladékkezelésre, mely szerződések az Önkormányzatot, mint a VGÜ 

Nonprofit Kft. tagját érintik. 

A koncesszori rendszerre történő átállás miatt szükség volt a Kelet-Nógrád Térségi 

Hulladékgazdálkodási Társulás és a Szelektív Nonprofit Kft. között létrejött bérleti szerződés 

módosítása is.  

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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81/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja Salgótarján 

Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött bérleti szerződés módosítását az 1. 

melléklet szerint. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a bérleti szerződés 

módosítását aláírja. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. A Közgyűlés javasolja a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 

Tanácsának, hogy a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság taggyűlésén az alábbi szerződések megkötését a jogszerűséghez az 

eljáró hatóságok által megkövetelt, a szerződések érdemét nem érintő esetleges 

módosításokkal szavazza meg: 

a) Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Szelektív Hulladékhasznosító és 

Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött bérleti 

szerződés módosítása az 1. melléklet szerint, 

b) a Kelet-Nógrád Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás és a Szelektív Hulladékhasznosító 

és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság között létrejött bérleti 

szerződés módosítása a 2. melléklet szerint, 

c) a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság és a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit 

Kft. között létrejött alvállalkozói szerződés módosítása a 3. melléklet szerint, 

d) a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság és a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit 

Kft. között létrejött albérleti szerződés módosítása a 4. melléklet szerint. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási 

és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. taggyűlésén az alábbi szerződések megkötését a 

jogszerűséghez az eljáró hatóságok által megkövetelt, a szerződések érdemét nem érintő 

esetleges módosításokat megszavazza: 

a) a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság és a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit 

Kft. között létrejött alvállalkozói szerződés módosítása a 3. melléklet szerint, 

b) a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság és a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit 

Kft. között létrejött albérleti szerződés módosítása a 4. melléklet szerint. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

4. A Közgyűlés javasolja a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési 

Nonprofit Kft. taggyűlésének, hogy a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zártkörűen 

Működő Részvénytársaság és a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és 
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Városüzemeltetési Nonprofit Kft. között kötendő hulladékátvételi és -előkezelési szolgáltatási 

szerződést az 5. melléklet szerint hagyja jóvá és hatalmazza fel az ügyvezetőt a szerződés 

aláírására. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

5. A Közgyűlés javasolja a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési 

Nonprofit Kft. taggyűlésének, hogy hatalmazza fel a VGÜ Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási 

és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a MOHU MOL 

Hulladékgazdálkodási Zártkörűen Működő Részvénytársasággal a hulladék átvétele és 

ártalmatlanítása tárgyában szerződést kössön. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

 

25. Javaslat az orosz – ukrán háború békével történő befejezését támogató nyilatkozat 

elfogadására 

Előterjesztő: Molnár Károly települési képviselő, a SALGÓTARJÁN, Szeretem! Egyesület, 

Demokratikus Koalíció, Jobbik Magyarországért Mozgalom, Lehet Más a 

Politika, Momentum Mozgalom, Magyar Szocialista Párt, Párbeszéd 

Magyarországért Párt, Tarjáni Városlakó Egyesület képviselő-csoport vezetője 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy már több mint egy éve zajlik a 

háború Oroszország és Ukrajna között és továbbra sincs jele annak, hogy rövid időn belül véget 

érne. A következmények drasztikusak: a háború az elmúlt évek legnagyobb európai humanitárius 

válságát okozta. 

Az Országgyűlés 2023. márciusában elfogadta az orosz – ukrán háború egyéves évfordulójáról 

szóló határozatot. A „békepárti” határozatban többek mellett az Országgyűlés kifejezte 

elkötelezettségét a béke mellett. Deklarálta, hogy a háború folytatása emberek ezreinek életébe 

kerülhet, csak azonnali tűzszünettel, tárgyalásokkal és békével lehet életeket menteni.  

Elmondta, hogy Szita Károly Úr, Kaposvár Megyei Jogú város polgármestere és a Megyei Jogú 

Városok Szövetségének elnöke felhívással fordult a települések polgármestereihez. Javasolta, 

hogy az önkormányzatok csatlakozzanak a „békepárti” határozathoz és erősítsék meg 

Magyarország békepárti álláspontját, mondjanak határozott nemet a háborúra és szorgalmazzák a 

mielőbbi békét. 

Egyetértve azzal, hogy a béke minden magyar település érdeke, a SALGÓTARJÁN, Szeretem! 

Egyesület, Demokratikus Koalíció, Jobbik Magyarországért Mozgalom, Lehet Más a Politika, 

Momentum Mozgalom, Magyar Szocialista Párt, Párbeszéd Magyarországért Párt, Tarjáni 

Városlakó Egyesület képviselő-csoport nevében a frakcióvezető kérte a Közgyűlést, hogy az 

előterjesztést tárgyalja meg, és a határozati javaslatot fogadja el. 

 

Az előterjesztés az ülés előtt lett kiosztva a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 
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Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

82/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése figyelemmel az 

Országgyűlésnek az orosz – ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III.31.) 

OGY határozatára kifejezi elkötelezettségét a béke mellett. A Közgyűlés határozott nemet 

mond a háborúra és szorgalmazza a szuverén Ukrajna területi integritásának tiszteletben 

tartását, a mielőbbi békét, hiszen ez minden magyar település érdeke. A falvainkban és 

városainkban élő emberek lefőbb vágya, hogy biztonságban élhessenek, és a biztonságot 

csak a béke garantálhatja. 

 

2. Ez a határozat 2023. május 24-én lép hatályba. 

 

3. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a határozatnak a helyi sajtóban és az 

önkormányzat honlapján történő közzétételéről gondoskodjon. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

26. Javaslat a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjaival 

kapcsolatos döntés meghozatalára 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló 

törvény értelmében a gazdasági társaságok felügyelőbizottságainak tagjait a tulajdonos nevében 

a legfőbb szerv választja meg.  

Tekintettel arra, hogy a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjainak 

megbízatása 2023. május 31-én lejár, ezért a bizottsági tagok megválasztásáról a gazdasági 

társaság taggyűlésének szükséges döntést hoznia. 

Javasolta a Közgyűlésnek, hogy a gazdasági társaság jelenlegi felügyelőbizottsági tagjainak, a 

2023. június 1-től 2028. május 31-ig terjedő 5 éves időszakra történő újraválasztására tegyen 

javaslatot a gazdasági társaság taggyűlésének. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

83/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: 

Közgyűlés) javasolja a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit Kft. (a továbbiakban: 
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gazdasági társaság) taggyűlésének, hogy a gazdasági társaság felügyelőbizottsági tagjainak 

Bajnai Csaba Lászlót (………………...), Lőrincz Gyulát (……………………..), valamint 

Gecse Ákost (………………….) válassza meg a 2023. június 01. napjától 2028. május 31. 

napjáig terjedő 5 éves időszakra, és felkéri a gazdasági társaság ügyvezetőjét, hogy a 

gazdasági társaság jogi képviselőjén keresztül a szükséges cégbírósági eljárást indítsa meg. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a Novohrad-Nógrád Geopark Nonprofit 

Kft. következő taggyűlésén a gazdasági társaság működésével kapcsolatos szükséges 

intézkedéseket és jognyilatkozatokat az 1. pontban meghatározott személyi kérdésekre is 

kiterjedően Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata nevében megtegye. A 

Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a taggyűlés által meghozott döntésekről utólagosan, 

a következő testületi ülésen tájékoztassa a Közgyűlést. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester  

 

 

27. Javaslat a REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. 

ügyvezető igazgatói pályázat kiírására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a REMEK Kft. ügyvezetői 

feladatainak ellátásával megbízott Balogh Katalin megbízatása 2023. augusztus 31-én lejár, ezért 

pályázat kiírása szükséges. A vonatkozó jogszabályi rendelkezések értelmében a pályázat 

legfeljebb 5 év, határozott időtartamra írható ki, és azt legkésőbb a jogviszony megszűnése előtt 

90 nappal ki kell írni.  

Az érvényes pályázatot benyújtó pályázót a munkáltatói jogkör gyakorlója által létrehozott, 

szakértelemmel rendelkező tagokból álló bizottság hallgatja meg. A Közgyűlés a Bizottság 

írásba foglalt véleményét mérlegelve, a pályázati határidő lejártát követő, következő ülésén dönt 

a pályázatokról. 
 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

84/2023. (V.24.) határozat 

 

1. A Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az önkormányzat 100 %-

os tulajdonában álló REMEK Salgótarjáni Rendezvény – és Médiaközpont Nonprofit Kft. 

(továbbiakban: REMEK NKft.) ügyvezetői álláshelyének betöltésére az 1. melléklet szerint 

pályázatot ír ki. 
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A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy az az 1. melléklet szerinti pályázati felhívást jelentesse 

meg Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata (www.salgotarjan.hu), valamint 

REMEK Nkft. (www.salgoremek.hu) internetes oldalán. 
 

Határidő: 2023. május 25. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

2. A Közgyűlés a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási 

követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, valamint az egyes 

rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X.30.) EMMI rendelete (a továbbiakban: EMMI 

rendelet) alapján az ügyvezetői pályázati felhívásra beérkező pályázat(ok) értékelésére, 

valamint a pályázó(k) személyes meghallgatására a kulturális intézmény alapfeladatát 

érintően szakértelemmel rendelkező bizottságot (a továbbiakban: Bizottság) hoz létre.  

A Bizottság személyi összetétele: 

Dr. Huszár Máté alpolgármester elnök 

Czene Gyula, a Népjóléti Bizottság elnöke  tag 

Fenyvesi Gábor, önkormányzati képviselő, a Népjóléti Bizottság elnök-helyettese tag 

Göröcsné Godó Orsolya, a Humánszolgáltatási és Szervezési Iroda vezetője  tag 

a Kulturális Központok Országos Szövetségének egy képviselője  tag 

A Közgyűlés felkéri a jegyzőt a pályázatokat véleményező bizottság létrehozásával 

kapcsolatos további intézkedések megtételére. 

 

Határidő: a pályázati határidő lejártát követő munkanap 

Felelős: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

3. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a Bizottság véleményének mérlegelésével, a 

Közgyűlés elé terjessze be személyi javaslatát a REMEK NKft. ügyvezetői álláshelyének 

betöltésére. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 
 

28. Javaslat a Dornyay Béla Múzeum igazgatói (intézményvezetői) munkakörének 

betöltésére vonatkozó pályázati felhívás elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés 2018. december 1-

től, öt év határozott időtartamra dr. Shah Gabriellát bízta meg Dornyay Béla Múzeum igazgatói 

beosztásának ellátásával. Az igazgató megbízása 2023. november 30-án lejár. Erre tekintettel 

szükséges, hogy − a vonatkozó jogszabályoknak megfelelően − a Közgyűlés pályázatot írjon ki a 

Múzeum igazgatói munkakörének betöltésére. A pályázati felhívás tervezetét a határozati 

javaslat 1. melléklete tartalmazta. 

A beérkező pályázatok értékelésére, valamint a pályázók személyes meghallgatására a 

munkáltatói jogkör gyakorlója által létrehozott, a kulturális intézmény alapfeladatait érintően 

szakértelemmel rendelkező tagokból álló bizottságot szükséges létrehozni, amelybe egy tagot 

delegál egy országos szakmai szervezet is. Az előterjesztésben a bizottság személyi összetételére 

tett javaslatot. 

http://www.salgoremek.hu/
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Elmondta, hogy a kulturális törvény alapján a vármegyei hatókörű városi múzeum vezetőjének 

megbízásához a kultúráért felelős miniszter egyetértése szükséges. 

A Közgyűlés − a bizottság, továbbá a szakminiszter írásba foglalt véleményének 

figyelembevételével − a pályázati határidő lejártát követő 60 napon belül, vagy első ülésén dönt 

a Múzeum igazgatói munkakörének betöltéséről. 

 

A Népjóléti Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

85/2023. (V.24.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzatának fenntartásában lévő Dornyay Béla Múzeum (továbbiakban: 

Múzeum) igazgatói (intézményvezetői) munkakörének betöltésére az 1. melléklet szerint 

pályázatot ír ki. 

A Közgyűlés felkéri a jegyzőt, hogy az 1. melléklet szerinti pályázati felhívást jelentesse meg 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata (www.salgotarjan.hu), valamint a Múzeum 

internetes oldalán (www.dornyaymuzeum.hu). 

 

Határidő: 2023. június 1. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

2. A Közgyűlés a Múzeum igazgatói munkakörének betöltésére kiírt pályázati felhívásra 

beérkező pályázat(ok) értékelésére, valamint a pályázó(k) személyes meghallgatására a 

kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási követelményeiről, 

az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, valamint egyes kulturális tárgyú 

rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X.30.) EMMI rendelet 6. § (1) bekezdése alapján − 

a kulturális intézmény alapfeladatait érintően szakértelemmel rendelkező tagokból álló − 

bizottságot (a továbbiakban: Bizottság) hoz létre. 

A Bizottság személyi összetétele: 

Dr. Dániel Zoltán alpolgármester elnök 

Czene Gyula, a Népjóléti Bizottság elnöke tag 

Fenyvesi Gábor, önkormányzati képviselő, a Népjóléti Bizottság elnök-helyettese tag 

Göröcsné Godó Orsolya, a Humánszolgáltatási és Szervezési Iroda vezetője tag 

Magyar Vidéki Múzeumok Szövetsége − mint országos szakmai szervezet − 

által delegált képviselő tag 

A Közgyűlés felkéri a jegyzőt a pályázatokat véleményező a Bizottság létrehozásával 

kapcsolatos további intézkedések megtételére. 

 

Határidő: a pályázati határidő lejártát követő munkanap 

Felelős: Dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

3. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy figyelembe véve a Bizottságnak a Múzeum 

igazgatói munkakörének betöltésére vonatkozó véleményét, a fenntartó javaslatát − a 

muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. 
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évi CXL. törvény 45. §-ának (4) bekezdése alapján – küldje meg a kultúráért felelős 

miniszternek. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

4. A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a kultúráért felelős miniszter és a Bizottság 

véleményének figyelembevételével, a Közgyűlés elé terjessze be személyi javaslatát a 

Múzeum igazgatói munkakörének betöltésére. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 
 

29. Javaslat a Salgótarjáni Összevont Óvoda és Bölcsőde magasabb vezetőjének 

(intézményvezetőjének) megbízására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

Napirend tárgyalásához meghívott: Lilinger Hermina és Szendrődi Andrea, Salgótarjáni 

Összevont Óvoda és Bölcsőde 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés pályázatot hirdetett 

a fenntartásában működő Salgótarjáni Összevont Óvoda és Bölcsőde magasabb vezetői 

beosztásának ellátására vonatkozóan. 

A határidő lejártáig két pályázó nyújtotta be pályázatát: Lilinger Hermina, az Óvoda 

Gyermekkert Tagóvodájának jelenlegi vezetője, illetőleg Szendrődi Andrea, az Óvoda 

Szivárvány Tagóvodájának jelenlegi vezetője, az Óvoda intézményvezető-helyettese.  

Elmondta, hogy a Közgyűlés által a pályázatok értékelésére létrehozott bizottság megismerte a 

pályázatokat és személyesen is meghallgatta a pályázókat. A bizottság megállapította, hogy 

mindkét pályázó alkalmas a magasabb vezetői teendők ellátására. A bizottság azt az álláspontot 

alakította ki, hogy Lilinger Hermina megbízását javasolta a Közgyűlésnek.  

A nemzeti köznevelésről szóló törvény rendelkezései alapján ki lett kérve Salgótarján Megyei 

Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata véleménye is. Az RNÖ a pályázatokban 

foglaltak megismerése után Lilinger Herminát és Szendrődi Andreát is alkalmasnak találta az 

óvoda magasabb vezetői feladatainak ellátására. 

Az előzőekben ismertetettek alapján Lilinger Hermina megbízását javasolta az intézményvezetői 

feladatok ellátásával.   

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében, 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 




